

Thank you for choosing RAKBANK

نشكركم لاختياركم راك بنك

DURAT AL FAIHA TECHNICAL SERVICES LLC
SAHEEL 2 TOWER

Date: 03 May 2025
Account Number: 0122750047001
Transaction Reference: 173961748

التاريخ:
رقم الحساب:
مرجع المعاملة:

Transfer Details

تفاصيل التحويل

Value Date	05 May 2025	تاريخ الاستحقاق
To	NATIONAL CARS	إلى
Beneficiary	NATIONAL CARS	المستفيد
Beneficiary Account no./IBAN/Credit Card No.	AE180500000000014746075	رقم حساب أو إيبان أو رقم بطاقة ائتمان المستفيد
Charge Type	All Charges to my Account	نوع الرسوم
Exchange Rate	1.00	سعر الصرف الأجنبي
Transaction Fee (Incl. 5% VAT)	AED 1.05	رسوم التحويل (شاملة 5% ضريبة القيمة المضافة)
Debit Amount	AED 26,386.50	المبلغ المخصوم
Remittance Currency	AED	عملة التحويل
Amount Remitted	AED 26,386.50	المبلغ المحول
Net Credit Amount	AED 26,386.50	صافي مبلغ الإيداع
Purpose of Payment	Goods Bought	سبب الدفع
Frequency Type	One Time	نوع التكرار
Transaction Status	Pending For Processing	حالة المعاملة
Channel ID	Browser	معرف القناة

Thank you for choosing RAKBANK

نشكركم لاختياركم راك بنك

DURAT AL FAIHA TECHNICAL SERVICES LLC

SAHEEL 2 TOWER

Date:

03 May 2025

التاريخ:

Account Number:

0122750047001

رقم الحساب:

Transaction Reference:

173961748

مرجع المعاملة:

Important Information

معلومات مهمة

This is a system-generated document. No signature is required.

صدرت هذه الوثيقة من النظام، وبالتالي لا تلزم التوقيع.

In line with the UAE's Value Added Tax (VAT) implementation from 1st January 2018, VAT will be levied at the rate of 5% on RAKBANK's fees and charges specified herein, wherever applicable and as per UAE law.

تماشيا مع تطبيق ضريبة القيمة المضافة في الإمارات العربية المتحدة منذ 1 يناير 2018، فإن الضريبة تُفرض بنسبة 5% على رسوم بنك رأس الخيمة المذكورة هاهنا حيثما ينطبق ذلك، بناء على قوانين الإمارات العربية المتحدة.

If you have any questions or concerns about this document, please contact us **within 30 days** of its issue date. If we do not hear from you within 30 days, this document will be considered final.

إن كانت لديكم أسئلة أو مخاوف عن هذه الوثيقة، فيرجى التواصل معنا في غضون 30 يومًا من تاريخ إصداره، فإن لم نلتقِ رداً منكم في غضون 30 يومًا فسنُتعد هذه الوثيقة نهائية.

Upon completion of this transaction, the "Net Credit Amount" may differ due to correspondent bank or any other charges; hence, the final amount credited may differ from the amount mentioned in this receipt.

عند اكتمال المعاملة، قد يختلف "صافي مبلغ الإيداع" بسبب رسوم من قبل البنك المراسل أو أي رسوم أخرى. وبالتالي، قد يختلف صافي المبلغ المودع عن المبلغ المذكور في هذا إيصال.

Get in touch

For queries and feedback, email contactus@rakbank.aeFor complaints, email complaints@rakbank.aeCall 04 2130000 or chat with us at www.rakbank.ae

We aim to respond to your emails within one working day.

تواصل معنا

للاستفسارات والملاحظات، راسلونا على contactus@rakbank.aeللشكاوي، راسلونا على complaints@rakbank.aeاتصلوا بنا على 04 2130000 (أو) دردشوا معنا على www.rakbank.ae

سوف يتم الرد على رسائلكم الإلكترونية خلال يوم عمل.